

SINOTRA LIMITED (HONGKONG)
OFFICE A, 6TH FLOOR, YUN KEI COMMERCIAL BUILDING, NO.682 SHANGHAI STREET,
KOWLOON, HONG KONG.
MOB: +8613522669536 TEL:852-3460 5868; FAX: 852-3460 5808
EMAIL: wuming1978@mail.ru

LETTER OF INTENT TO PURCHASE

购买意向书

We, SINOTRA LIMITED (HONGKONG) hereby state and represent that it is our intention to purchase, and we hereby confirm that we are ready, willing and able to purchase the following commodity as per the specification and in the quantity and for the price as specified in the terms and conditions as stated below.

我香港华懋汇有限公司（以下简称：我公司）为进一步深入推进在贵国粮食贸易活动，特向贵国政府表达我公司购买意愿。我公司已准备充分，有强烈的意愿并且有能力去购买本意向书项下商品，相应规格，数量，价格以及相关条件如下所述。

1. Commodity: FEED CORN、FEED BARLEY、FEED WHEAT

商品名称：饲料玉米、饲料大麦、饲料小麦

2. Origin: Russia、Brazil

产地：俄罗斯、巴西

3. Quality standard of feed corn:

Moisture: 14.00% max

Foreign material: 2% max

Test weight: 690g/l

Vomitoxin: 1PPM max

Aflatoxin: 30PPB

Gibberelline: 200PPB

饲料玉米质量标准：

水分 ≤ 14%

杂质 ≤ 2%

容重 ≥ 690 克/升；

SINOTRA LIMITED (HONGKONG)

**OFFICE A, 6TH FLOOR, YUN KEI COMMERCIAL BUILDING, NO.682 SHANGHAI STREET,
KOWLOON, HONG KONG.**

MOB: +8613522669536 TEL:852-3460 5868; FAX: 852-3460 5808

EMAIL: wuming1978@mail.ru

呕吐毒素 \leq 1PPM;

黄曲霉毒素 \leq 30PPB;

赤霉烯酮 \leq 200PPB;

Quality standard of feed barley:

Moisture:14.00% max

Foreign material:2% max

Test weight:625g/l

Vomitoxin:1PPM max

Aflatoxin:30PPB

饲料大麦质量标准:

水分 \leq 14%

杂质 \leq 2%

容重 \geq 625 克/升;

呕吐毒素 \leq 1PPM;

黄曲霉毒素 \leq 30PPB;

Quality standard of feed wheat:

Moisture:14.00% max

Foreign material:1% max

Test weight:625g/l

Vomitoxin:1PPM max

Aflatoxin:30PPB

饲料小麦质量标准:

SINOTRA LIMITED (HONGKONG)

**OFFICE A, 6TH FLOOR, YUN KEI COMMERCIAL BUILDING, NO.682 SHANGHAI STREET,
KOWLOON, HONG KONG.**

MOB: +8613522669536 TEL:852-3460 5868; FAX: 852-3460 5808

EMAIL: wuming1978@mail.ru

质量标准:

水分 \leq 14%

杂质 \leq 1%

容重 \geq 625 克/升;

呕吐毒素 \leq 1PPM;

黄曲霉毒素 \leq 30PPB;

4. Quantity:25000.00MT/Month/Varieties

数量: 每个品种每月需求约 2.5 万吨 (此处数量不应作为对我公司约束, 我公司有权依据实际需求确定最终采购数量, 实际成交数量以采购合同为准)

5. Transportation mode:

运输方式

1) Railway transport

铁路运输:

2) Sea transportation:

海运:

6. Barley Place of Delivery:MANZHOU LI ; Corn,wheat Place of Delivery:
NANTONG

大麦交货地点: 满洲里;玉米、小麦交货地点: 南通

7. Payment Instrument: Mutual agreement

支付工具/结算方式: 双方协定

8.Purchasing reference price DAP/CIF____USD/mt

采购参考价格 DAP/CIF____美元/公吨

Seller brings up the price opinion based on the price changes in the international market

按国际市场价格变化为基础，卖方出具价格意见。

8. Delivery:

接货

- 1) Buyer submits customs supervision and storage agreement, unloading window period agreement and other related information.

Buyer is responsible for discharging at discharge port.

买方落实卸货港口海关监管储罐/卸货港口卸货窗口期等资料。买方负责货到卸货港口的卸船工作。

- 2) Seller is responsible for issuing customs clearance documents.

卖方出具通关文件。

9. Buyer and Seller start the business after buyer issuing the official letter of purchasing.

买方出具正式购买函后。双方启动业务。

10. For the terms need to be supplemented, modified for this business, or other uncompleted parts, both parties will continue to negotiate after starting the business, improve them and reach a final agreement, then formally sign the purchases and sales contract, which will also be served as the final implementation document.

声明：本采购意向书仅作为我公司向贵国政府、企业采购意愿的表达，是我公司向贵国企业发出的希望贵国企业向我公司发出订立购销合同意思表示的邀请，不应作为对我公司与贵国企业具体合作的约束，我公司与贵国企业合作的一切事项以具体合作当事人最终签订的生效购销合同（正本）为准。



香港华懋汇有限公司
2021年2月23日

SINOTRA LIMITED (HONGKONG)
OFFICE A, 6TH FLOOR, YUN KEI COMMERCIAL BUILDING, NO.682 SHANGHAI STREET,
KOWLOON, HONG KONG.
MOB: +8613522669536 TEL:852-3460 5868; FAX: 852-3460 5808
EMAIL: wuming1978@mail.ru

Attachment 附件:

1) Business licence 营业执照


公司註冊處
COMPANIES REGISTRY

編號 2970757
No. _____

公司註冊證明書
CERTIFICATE OF INCORPORATION

本人謹此證明
I hereby certify that

Sinotra Limited
華懋匯有限公司

於本日根據香港法例第622章《公司條例》
is this day incorporated in Hong Kong under the Companies Ordinance
在香港成立為法團，此公司是一間
(Chapter 622 of the Laws of Hong Kong), and that this company is
有限公司。
a limited company.

本證明書於二〇二〇年八月二十四日發出。
Issued on 24 August 2020.


.....
香港特別行政區公司註冊處處長鍾麗玲
Ms Ada L L CHUNG
Registrar of Companies
Hong Kong Special Administrative Region

註 Note:
公司名稱獲公司註冊處註冊，並不表示獲授予該公司名稱或其任何部分的商標權或任何其他知識產權。
Registration of a company name with the Companies Registry does not confer any trade mark rights or any other intellectual property rights in respect of the company name or any part thereof.